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Mestni svet MOL 

Mestni trg 1                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje 

 

Spoštovani! 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam v imenu Svetniškega kluba Nova 

Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje. 

Na zadnji seji Mestnega sveta MOL je Mestni svet sprejel sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o 

ustanovitvi javnega zavoda Lutkovno gledališče Ljubljana, ki je v zadnjem času vložil dobršen del 

kadrovskih in finančnih sredstev v Muzej lutk, ki bo na Ljubljanskem gradu.  

V Svetniškem klubu NSi smo postali pozorni na višino finančnih sredstev povezanih s to investicijo, zato vas 

prosimo za naslednje podatke: 

1. Katere prostore bo zasedal Muzej lutk in kolikšna je njihova površina?  

2. Koliko finančnih sredstev je bilo vloženih za investicijo "Muzej lutk"? Katera dela so bila opravljena? 

4. Kdo so bili izvajalci in po kakšnem postopku so bili izbrani? Kakšna je bila vrednost del po osnovnih 

pogodbah? Kakšna je bila vrednost pogodb po morebitnih aneksih? Zanima nas ali je bilo med izbranimi 

izvajalci tudi podjetje DemaPlus, za katero se ve, da že ves čas obstoječe Mestne uprave veliko sodeluje z 

Mestno občino Ljubljana? 

5. Kakšna je bila struktura sredstev namenjenih omenjeni investiciji (sredstva občine, sredstva države, 

sredstva EU)? 

6. Prosim tudi za informacijo, za kaj so bila porabljena dodatna sredstva v višini 1.505.903 EUR 

(investicije), ki so bila dodeljena Ljubljanskemu gradu, kot izhaja iz Zaključnega računa.  

7. Prosimo tudi za celoten znesek, ki je bil iz proračuna MOL v letu 2014 namenjen investicijam   v 

Ljubljanski grad? 

 

Za odgovore se zahvaljujemo in vas lepo pozdravljamo. 

 

 

 

Mojca Kucler Dolinar 

Vodja Svetniškega kluba NSi 


